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Till Tomas Gustafsson, ordf. i Nämnden för Folkhälsa och sjukvård 

Hur kan vården av ME-patienter kvalitetssäkras i vår region? 
 

Många personer som lever med diagnosen ME/CFS i Jönköpings län upplever idag att de bollas 
runt i systemet och att deras situation inte tas på allvar. Detta skapar både frustration och en 
känsla av maktlöshet hos patientgruppen. 

Det finns sentida exempel på hur allmänläkare inte respekterat och erkänt redan ställda diagnoser 
utan föreslagit att man ska ”börja om från början” i att leta orsaker till symptom, vilket ytterligare 
försatt patienter i limbo. Det finns också exempel på hur fastställd ME-diagnos helt sonika 
raderats från journal. 

Patientgruppen påtalar stora brister och behov inom området och pekar också på att de (i sig 
utmärkta) anvisningar som finns på regionens 1177 kring ME/CFS regelmässigt ignoreras när 
patienter är i kontakt med vården. Detta gäller såväl hos regionens egna verksamheter som hos 
privata vårdcentraler inom vårdvalet. 

Vi menar att Esther, även i de fall hon diagnostiserats med ME/CFS, har rätt både till professionellt 
och respektfullt bemötande och adekvat vård och behandling.  

 

Därför är mina frågor följande: 

Anser den styrande majoriteten att vården av ME-patienter idag fungerar bra i länet? 

Om inte, vilka brister har ni identifierat? 

Vad ska ni göra för att tillmötesgå patientgruppens behov? 

Hur kan vården av ME-patienter kvalitetssäkras i vår region? 

 

Monica Samuelsson (KD) 

 


